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Betreft: Vervolgvragen woningbouw

Geacht college, 

Op 23 maart ontvingen wij de beantwoording op onze schriftelijke vragen ‘donkere wolken boven 
de woningmarkt’. Voor de fractie van D66 heeft deze beantwoording geleid tot een drietal 
vervolgvragen. Deze stellen we hierbij graag mondeling volgend uit artikel 45 RvO:

1. Als beantwoording op onze vraag of er vertraging voorzien wordt voor het Kazernekwartier,
beantwoordt het college ‘de benoemde externe factoren zijn relevant voor de 
woningbouwontwikkeling’. Dat vindt D66 omfloerst en vaag. Is er nu wel of geen vertraging
voor het Kazernekwartier? Indien ja, hoe lang en waarom?

2. Het college spreekt over het ‘inlopen van het bestaande woningtekort’. Hoe reflecteert het 
college op de eigen rol in het ontstaan van dat woningtekort terwijl herhaaldelijk vanuit de 
gemeenteraad, juist in een tijd dat het de woningmarkt wél nog voor de wind ging, is 
benoemd dat er te weinig gebouwd werd en dat de gemeente te weinig pro-actief was?

3. Het college spreekt over ‘een verdiepingsslag potentiële woningbouwlocaties: het 
onderzoek naar de verruiming van de stedelijke c.q. dorpscontouren’ als een van de 
mogelijkheden om de woningbouw te versnellen. Waarom is dit onderzoek nodig? Wanneer 
is dit klaar? Waarom moet dit zo lang duren? Is het college het met D66 eens dat, als dit 
helpt om meer vaart in de bouw te krijgen, juist voor senioren en starters, dat zo snel 
mogelijk die verruiming moet plaatsvinden?

Met vriendelijke groet, 

Remy Maessen (D66)

https://venlo.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/5b0bf5ce-5e9e-4dab-b1be-7151f8c7a82e?documentId=88010862-ce70-40ee-a623-cab45098e290
https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/oppositie-maak-voort-met-woningbouw
https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/oppositie-maak-voort-met-woningbouw
https://gemeenteraad.venlo.nl/Documenten/Beantwoording-art-44-vragen-D66-inz-donkere-wolken-boven-de-woningmarkt.pdf

